
Protokół nr 82/2019 
LXXXII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 4 marca 2019 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.10 w siedzibie Rady Osiedla 
w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowskiej 1a, stwierdził obecność 10 radnych, przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce. Zaproponował zmianę porządku obrad poprzez dodanie po pkt 12 pkt 12a  
o treści: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej dla 
budowy ul. Puckiej od ul. Tczewskiej do ul. Elbląskiej. Następnie zarządził przeprowadzenie 
głosowania. 
 
Głosowało 10 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
 
po pkt 12a dodać pkt 12b o treści: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany do regulaminu 
Rady Osiedla. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
 
Głosowało 10 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
 
Przywitał przybyłych na sesję gości. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
O godz. 19.15 na sesję przybyła Radna, pani Dorota Makowska. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść podziękowania Prezydenta Miasta 
Poznania skierowanego do Radnych Osiedla. Poinformował o terminie ostatniej sesji VII kadencji 
Rady (22.03.2019 r., godz.19.00). Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady 
pomiędzy sesjami.  
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Głos zabrała Redaktor Naczelna gazetki, pani Magdalena Ratajczak informując, o terminie I wydania -
15.03. br. i poprosiła o przesłanie wszystkich materiałów. 
 
 O godz. 19.15 na sesję przybył Radny, pan Radosław Sekulski. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, że Zarząd podjął 1 uchwałę opiniującą. 
 
Punkt 7: Prezentacja koncepcji zagospodarowania terenu Ostoja Dolina Bogdanki. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos przedstawicielowi Ostoi Doliny Bogdanki, 
który przedstawił nową koncepcję zagospodarowania terenu. Nowa koncepcja zawiera propozycję 
przeznaczenia 18 ha terenu na park wraz z ciągami pieszo rowerowym i i oświetleniem. 
Zagospodarowany teren zostałby przekazany w formie darowizny miastu. Pozostała część terenu 
(5ha) została przeznaczona na zabudowę. Na teraz jest to propozycja, która, jeśli zostanie przychylnie 
przyjęta przez mieszkańców, przerodzi się w konkretny projekt. Następnie głos zabrał były zastępca 



Prezydenta Miasta, pan Maciej Wudarski, który poinformował, że koncepcja przekazania Miastu 18 ha 
terenu była omawiana na komisji środowiska poprzedniej kadencji Rady Miasta. Pomysł ten nie zdobył 
akceptacji radnych miejskich i grup społecznych. Poinformował, że teren ten jest objęty Studium 
Uwarunkowań Miasta Poznania oraz obowiązuje na nim miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego Otoczenie Doliny Bogdanki, zakazujący zabudowy. Realizacja koncepcji winna być 
poprzedzona zmianą Studium oraz mpzp dla tego terenu oraz poparciem mieszkańców. Wyraził 
nadzieje, że omawiany teren, należący do Zachodniego Klina Zieleni, pozostanie w stanie 
nienaruszonym.  
 
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawieszenia członkostwa Osiedla w Koalicji 
Północno–Zachodnich Osiedli Miasta Poznania. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zabierając głos, poddała w wątpliwość 
konieczność podejmowania takich uchwał. Następnie Przewodniczący Rady zarządził 
przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   1, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXII/358/VII/2019 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawieszenia członkostwa Osiedla  
w Porozumieniu Osiedli. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska podtrzymała swoje zdanie wyrażone  
w poprzednim punkcie. Następnie Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   1, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXII/359/VII/2019 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich 
jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2019 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXXII/360/VII/2019 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków Organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   11, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXII/361/VII/2019 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 12: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego zbycia 
nieruchomości miejskiej położonej przy ul. J. H. Dąbrowskiego. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
 
Salę opuścił Radny, pan Robert Błoszyk. 
 
Głosowało 11 radnych 
Za   10, 



Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXII/362/VII/2019 (załącznik nr 7). 
 
Na salę wrócił, Radny pan Robert Błoszyk. 
 
Punkt 12a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej 
ul. Puckiej od ul. Tczewskiej do ul. Elbląskiej w Poznaniu.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie głos zabrał Radny, pan Radosław Sekulski wyraził wątpliwość co do 
wniesionych przez mieszkańców uwag. Z jego wiedzy wynika, że mieszkańcy nie zgłaszali uwag 
zawartych zarówno w dokumentacji jak i w projekcie uchwały. Zgłosił wniosek formalny o odstąpienie 
od głosowania. Zobowiązał się do wyjaśnienia sprawy. Przewodniczący zarządził przeprowadzenie 
głosowania nad wnioskiem. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
O godz. 20.20 obrady opuścili Radna, pani Magdalena Ratajczak oraz Radny, pan Robert Błoszyk. 
 
Punkt 12b: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany do regulaminu Rady Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXII/363/VII/2019 (załącznik nr 8). 
 
Punkt 13: Działalność Zarządu Osiedla w okresie po zakończeniu obecnej kadencji Rady 
Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przypomniał, że kadencja Rady kończy się 
22.03.2019 r. i do wyboru nowego Zarządu sprawy będzie prowadził aktualny Zarząd. Głos zabrał 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński stwierdził, że jeśli będzie konieczność szybkiego 
wydania opinii to zarząd się ze sprawą zapozna i wyda stosowną opinię.  
 
Punkt 14: Wolne głosy i wnioski.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Przewodniczącej Rady Seniorów, pani 
Monice Bykowskiej, która zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącego Zarządu, pana Macieja 
Bedyńskiego: czy Zarząd Osiedla rozdysponował środki ujęte w planie na 2019 r., przekazane do 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przeznaczone na „Działania na rzecz osób starszych z terenu 
Osiedla”? Jeśli tak to czy Zarząd podjął uchwałę rekomendującą Stowarzyszeniu niezbędną do 
wystąpienia z wnioskiem o ubieganie się o dofinansowanie na organizacje czasu wolnego dla osób 
starszych z terenu osiedla? W odpowiedzi Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński zobowiązał 
się do sprawdzenia dokumentacji i przekazaniu odpowiedzi bezpośrednio pani Monice Bykowskiej. 
Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zwróciła się z pytaniem do przedstawiciela WJPM: czy 
środki przekazane do WZiSS zostały już wydatkowane i czy została wydana rekomendacja?  
W odpowiedzi przedstawiciel WJPM poinformował, że nie wszystkie wydziały wymagają rekomendacji 
Rad Osiedli i nie posiada informacji czy ktokolwiek złożył wniosek o dofinansowanie realizacji zadania. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował, że każdy może złożyć wniosek  
o pozyskanie dofinansowanie.  
 
Punkt 15: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady sesji o godz. 20.30 
 
 


